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Radny Miasta Krakowa

INTERPELACJA

Szanowny Pan Jacek
Majchrowski Prezydent
Miasta Krakowa

Przesyłam Panu materiały przekazane mi podczas dyŜuru przez  [wyłączenie  jawności  w  zakresie  danych

osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard

Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji  Niejawnych]. Z pism wyłania się obraz osoby
gotowej na ustępstwa własnym kosztem na rzecz rozwoju Krakowa.  [wyłączenie  jawności  w zakresie

danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność

wyłączył  Ryszard  Marek Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta Krakowa ds.  Ochrony Informacji  Niejawnych] nie jest osobą,
która  w pierwszej  kolejności  protestuje  i  stawia Ŝądania,  a  dopiero później  chce rozmawiać.
Ewidentnie widać u niego chęć porozumienia i jak najszybszego uregulowania kwestii.
Proszę  mieć  równieŜ  na  uwadze,  Ŝe  wykup  terenu  pod  inwestycje  publiczne  musi  się
odbywać  za  zgodą  właściciela  terenu,  poniewaŜ  nie  wszędzie  da się  zastosować  tzw.  „spec
ustawę drogową".
Wydaje  mi  się,  Ŝe  mamy  do  czynienia  z  świadomym  mieszkańcem,  który  chce  prowadzić
swój  biznes  w  zgodzie  z  potrzebami  mieszkańców  naszego  miasta.  Tym  bardziej  proszę
Pana o jak najszybsze pochylenie się  nad sprawą  [wyłączenie  jawności  w  zakresie  danych  osobowych;  na

podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek

Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds.  Ochrony Informacji Niejawnych] i  podjęcie działań  zmierzających do
pozytywnego załatwienia tej sprawy. Przy tak potęŜnej ilości protestów warto pielęgnować tych co
chcą rozmawiać!

Proszę  o  takie  korekty  w  zapisach  planu  miejscowego  „Cmentarz  Grębałów"  aby  moŜliwie
najszybciej przedsiębiorca wiedział jaki będzie jego los w przyszłości.
Wymaga    to    między    innymi    przyspieszenia    wydania    decyzji    zarządcy    obiektów
komunikacyjnych.

Osobiście  jako  Przewodniczący  Komisji  właściwej  dla  planowania  przestrzennego  Ŝałuję,
Ŝe [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie

do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji

Niejawnych] nie  dotarł  do  mnie  przed  zaopiniowaniem  tego  planów.  Wtedy  na  pewno
zaproponowałbym Komisji zgłoszenie takiego wniosku.

W załączeniu przesyłam stosowną dokumentację.

Proszę o odpowiedz równieŜ do wiadomości:
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do
informacji  publicznej;  jawność  wyłączył  Ryszard  Marek  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  Krakowa  ds.  Ochrony  Informacji
Niejawnych]


